
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 12. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 779

Vil ministeren redegøre for, hvor mange statslige etagemeter/ejendomme der

i dag står tomme, og hvor der samtidig på nuværende tidspunkt ikke foreligger

en plan for den fremtidige anvendelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Merete Dea Larsen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Merete.Larsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
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